



嘉諾撒聖心英文中學
澳門雅廉訪大馬路 86 號
電話: 28573489 傳真: 28565640
電郵: info@shcces.edu.mo

2025-2026 年度新生註冊及須知

一. 請於 2025 年 4 月 14 日至 22 日期間通過銀行櫃檯、自動櫃員機或手機銀行過數至中國銀行繳交留位費(澳門幣 800 元)。逾期繳費者作自動放棄學位論。如學生放棄學位，所繳留位費將不獲發還。

- 帳號 : 180101102224359
- 戶名 : 嘉諾撒聖心英文中學

二. 請於 2025 年 4 月 14 日至 17 日及 4 月 22 日內將下列文件交回本校校務處:

- (1) 銀行留位費入數證明 (請於空白處清楚列明學生姓名及報名表編號);
- (2) 教青局學生證副本 (右下角寫上學生報名表編號);
- (3) 小一新生註冊資料表(可於校網下載)

- 辦公時間: 上午八時半至下午五時半 (星期一至星期五)
上午九時至中午十二時 (星期六)
* 4 月 18 日至 21 日(復活節假期)
- 請經雅廉訪大馬路 86 號入口
- 逾期辦理上述手續者，作自動放棄學位論



SACRED HEART CANOSSIAN COLLEGE (English Section)

86 Avenida Ouvidor Arriaga, Macau

Tel: 28573489 Fax: 28565640

Email: info@shcces.edu.mo

Reminders for New Students (2025-2026)

1. A deposit (MOP \$800) is to be credited to the Bank of China from **14 – 22 April 2025**. The offer is considered to be declined if deposit has not been paid within the designated period. Please take note that the deposit is not refundable.

- Account Number : 180101102224359
- Account Name : COLEGIO DO SAGRADO CORACAO DE JESUS–SECCAO INGLESA

2. The following documents are to be submitted to the School Office on **14 - 17 April & 22 April 2025**.

- (i) Bank slip for the deposit (Kindly state the name of the student and her application no. on the slip)
- (ii) Photocopy of the DSEDJ student card (please mark the student application number at the bottom right-hand corner)
- (iii) Copies of Student Registration Form (can be downloaded from the school website)

➤ Office hours: 8:30 a.m.– 5:30 p.m. (Monday to Friday)

9:00 a.m.– 12:00 noon (Saturday)

* 18 – 21 April 2025 (Easter holidays)

➤ Kindly enter the school via the entrance at 86 Avenida Ouvidor Arriaga

➤ Students who fail to register within the designated period will not have their offer reserved.